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Brugerrådesmøde tirsdag den 25. marts kl. 10:00-11:30 i køkken. 

Brugerrådsmøde tirsdag den 25. marts kl. 13:00 – 14:20.  

”Multirummet” 
Dagsorden: Referat: 

1. Referat fra den 27. januar Blev læst igennem og godkendt 

2. Nyt til og fra ledelsen. 

 

Intet nyt, men Linne komme forbi til mødet i 

eftermiddag. 

4. Økonomi orientering fra Claus. 
 

Indestående i banken 25 marts 
67.322,88 

-15.727,65 
I alt: 51.595,23 

 
53 personer er betalende medlemmer af AC-
klubben. 

 

  5. Nyt til og fra brugere. 

Fra Sanne F. Kan det lade sig gøre at nogle af 

arrangementerne, både fra brugerrådet og ac, 
afholdes om eftermiddagen? 
 

 
 

 
 
- Thomas T. vil gerne komme med en 

opfordring til alle der handler ved 
Købmanden. Husk, at man kan bestille varer 

igennem købmanden, som bliver leveret 3 
gange i ugen, som er mandag, torsdag og 
fredag.  

 
- Birthe vil gerne orientere om aviserne, der 

bliver leveret onsdag.  
 
 

 
- En stor ros til Brugerrådet for et rigtig godt 

og relevant foredrag med Kenneth 
Kinastowski. 
VH. Mediegruppen. 

 
Vi vil gerne opfordre til at få endnu flere 

foredrag (Daniel) Forslag: gerne nogle 
historiske; ”Grænsen ved Slesvig”, ”Hvorfor 
mistede vi Skåne”/”Kongefamilie”/ 

”Misbrug” (Hash og alkohol)/”Jacob Poulsen 
træner i Viborg fodbold”, ”spillere fra 

Der var en debat om spørgsmålet, der var mange, 
der sagde, at de gerne ville fastholde at foredragene 

er om formiddagen, da det er der man er mest frisk. 
Vi snakkede om, at man kunne prøve det af, og 
prøve at planlægge et foredrag en eftermiddag. 

 
 

 
 
En lille opfordring fra Thomas. 

 
 

 
 
 

 
Birthe var ikke med, punktet overføres til næste 

møde. 
 
 

 
”Tak” siger brugerrådet. 

 
 
 

Nyhedsgruppen, tager et af emnerne og går videre 
med ideen. 

 
Bevægelsesgruppen dykker ned i et foredrag med 
noget med fodbold. 
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FCM”/”Bunkerne ved Vestjylland” og 
”frihedskæmpere” 

- nyhedsgruppen 
 

Der kom et forslag om fællesdag med løb - 
evt. stjerneløb – Tina. 
 

Samstemmende fra flere i gruppen – var der 
forslag om, at der i grupperne arrangeres flere 

ture ud af huset – bus/cykel og gåture (Louise 
var den der tog emnet op og flere synes det 
samme – Louise kom først med forslaget 

 
Præsentation af hvilke stande der kommer til 

forårssalget d. 2. april i gildesalen – Ulla og 
Helle A. 
 

 
Bevægelsesgruppen mandag vil gerne invitere 

til en fællesaktivitetsdag for dem der er på 
Bytoften om mandagen – ”Bevæg dig glad” – 

mandag d. 30. juni – hele dagen        – 

”Bevægelsesgruppen”. 
 
 

Info omkring ”Det særlige OL” – afholdes på 
Herning atletikstadion d. 19. juni  

 
 

 
 

Måske noget vi kan bruge ideen i dagene før påske. 
 
 

En opfordring 
 

 
 
 

 
Helle A. læste op fra listen, + flere stande blev 

nævnt. Det bliver en dejlig og festlig dag, som vi 
plejer. 
 

 
Spændende, det ser vi frem til. 

 
 
 

 
 
 

– nærmere info omkring dagen kommer senere – 
Ulla og Karin. 

 

   6. Eventuelt. 
a. Foredrag d. 25. februar om Anden 

Verdenskrigs. 
b. Foredrag d. 13. marts om ”Livet med 
hjerneskadetræthed”. 

 

A. 
Det var et godt foredrag, hun var god til at fortælle. 

Det var rigtig godt, god snak med hende bagefter. 
 
B: 

Det var et godt foredrag, han snakkede godt nok 
hurtigt og højt, det var spændende at høre om 

alligevel. 
Det var spændende og lærerigt, mange af os har 
problemer med hjernen og det at huske 

Husk hvis talerne taler for højt eller hurtigt, så sig 
til, så kan vi få talerne til at ændre lidt på det, så alle 

kan følge med. 
 
Kenneth havde meget på hjertet og det var 

spændende at lytte til ham 
 

Han havde mange gode ting man kunne lære af, det 
med skemaet var noget man lige kunne tage og 
bruge selv. Det med at få skrevet tingene op, var 

fantastisk lærerigt. 
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   7. Der er kommet en ansøgning fra 

HusOrkesteret. 

Hej Claus, 
Håber alt er ok. 

Jeg skriver for at høre, om brugerrådet kunne 
tænkes, at I vil sponsorere et sæt trådløse 
mikrofoner til HusOrkesteret. Helle er 

begyndt at spille xylofon på nogle numre, og 
Arnaluak har også brug for en mikrofon. 

Vi vil rigtigt gerne hvis vi kunne købe det 
inden vi skal spille på LEV festival i Skjern, 
her d. 19. marts, så vi kan drage nytte af det 

der. 
Det koster i alt 1.377 kr. alt incl. 

Hvad tænker du om det, tror du det kan lade 
sig gøre? 
Det drejer sig om dette sæt: 

https://www.danguitar.dk/karsect-jru-562-pt-
51c-ht-11a-tradlost-2-x-headset-mikrofon-

saet?c=9894 
Og dette klemmehuls mikrofon: 
https://www.danguitar.dk/karsect-lt-11a-

klemme-mikrofon?c=9897 
Dertil kommer der fragt på 49,- 

Altså alt i alt: 1.377 kr., som nævnt ovenfor. 
 
Mvh. 

Jesper 
S. Tungelund, 

 

Claus havde svaret Jesper tilbage, at det kan der 
først svares på, når Brugerrådet har været samlet i 

dag. 

 

Pengene som AC-klubben har, er penge som skal 
bruges til arrangementer som kommer alle borgere 
til gode. 

Hvis vi giver penge til Husorkestret, er det kun en 
lille del af AC-borgere, der får ”gavn af det” da det 

ikke er alle medlemmer i AC der er med i 
Husorkestret. 

Der blev stemt om forespørgslen, og der blev sagt 

nej til at give penge til mikrofonerne.  

   8. Pårørende/ familie-dag den 16. maj Det er en orientering, og så er det fordi at 
brugerrådet har en stand hvor vi kan fortælle om 
vores arbejde til de pårørende. 

En opfordring til at I alle får inviteret jeres familie 
og pårørende. 

 
En opfordring til Claus om at få indbydelsen ud, så 
hurtigt som muligt. 

Måske få det på hjemmeside og facebook, sendt på 
mail og printet ud. 

 
Alle brugerrødder vil gerne være med til at sidde og 
fortælle om brugerrådet. Kunne man lave en slags 

turnus, sådan at man sad der to og to. 
 

Det kunne også være en god ide, at vi havde 
navneskilte, der viser at vi er brugerrødderne. 
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Claus kommer med et udkast til hvilke materialer vi 
skal have med og have liggende fremme. 

   9. Brugerrådet har får 5000,- kr. tilskud fra 

Bytoftens Rejsefond om afholdelse af 
”Bytoften Musikfestival” d. 15. september. 

 

Jubi 😊 

 

Punktet skal på igen, til næste møde.  

 10. Claus har fået en henvendelse fra Jan Vad. 
Jan vil gerne lave et foredrag om udgivelsen 
af bogen om Jans liv. Jan Vad har selv CP. 

Det kunne være noget Brugerrådet arbejder videre 
med. 
 

Brugerrådet vil gerne arrangere det, Claus og Karin 
finder en dato. 

 

 11. Eva fra Bocenter 1. Eva er i gang med at starte et firma op, hvor hendes 
fokus skal være på at hjælpe andre der er ny skadet, 

om hvordan man får gennemoptræning, og noget 
med det psykiske. 
Eva vil høre, om der er opbakning til at svare på et 

spørgeskema som hun vil udfærdige. 
Det var der rigtig fin og stor opbakning til, og hun 

fik en stor klapsalve efter hun havde fortalt om sin 
ide. 
 

 12. Hold valgmødet i forbindelse med 

Kommunevalg i efterår 2025 sammen med 
CP Vestjylland. 

 

Der er givet grønt lys fra CW, det bliver holdt i 

gildesalen. 
Tre Birke og Rosenholm bliver også indbudt. 

Når vi kommer tættere på, vil der komme en 
forespørgsel på spørgsmål til politikerne – så de har 
nogle spørgsmål at forholde sig til inden de 

kommer. 
 

Lisbeth foreslår at vi også inviterer STU-elever 
med. 
 

13. Blomsterhilsenen og gaver. 

Søren L. Har fået en gave. 
Karsten Marquard kan d. 1. april fejre 40. års 

jubilæum – fejringen vil være sammen med 
dem der er i musikgr. om tirsdagen. 
 

Birgit Præstbro døde torsdag den 20. marts, Claus 

sørger for en bårebuket. 

14. Næste møde?  

Fælles brugerrådesmøde mandag d. 5. maj 
kl. 10.00 – 11.30. 

Brugerrådesmøde mandag d. 5. maj kl. 13.00-
14.20. 
 

 

 13, Evt. 

 
 

 
Med venlig hilsen 
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Claus B.S. Madsen 


